
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 18. marts 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AI
Vil ministeren redegøre for situationen omkring den stigende udbredelse af ”evighedske-
mikalierne” PFAS i Danmark og oplyse, hvilke konkrete tiltag regeringen tager for at 
afdække, stoppe og løse forurenings- og sundhedsproblemerne som følge heraf, og hvor-
dan de mennesker, som er blevet forgiftet med PFAS eller PFOS, kan søge erstatning, og 
hvem der skal dække omkostningerne for disse erstatninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V) og Jacob Jensen (V).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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